
Styremøte 21. november 2013 
 

Sted: Høvik Kontorsenter, Lier  
 

Tilstede: Tone, Inger, Ingebjørg, Linda, Hilde, Stein, Hans 
 

• Referat fra forrige møte ble godkjent.  Revidert reglement for NPA-show legges ut på 
hjemmesiden. 

  
• Susan Hellum ønsker avløsning som raserepresentant for sportsponnier.  Stein Langørgen 

overtar som midlertidig raserepresentant fram til en ny representant kan bekle dette vervet 
på mere varig basis. En stor takk til Susan for alt hun har gjort for at sportsponni som type 
skal få rettmessig plass blant ponnirasene. 

 
• Det er behov for et heldags seminar for styrerepresentanter, stambokfører, 

raserepresentanter osv. for å få utredet og avklart en del sentrale spørsmål.  Hans booker 
møtelokale i Drammen lørdag 1. februar. 

 
• Det ble foretatt en kort evaluering etter show, treårstest og showfinalene på Vallermyrene.  

Arrangementet har et forbedringspotensiale på arrangørsiden.  Forslag til nye finaleregler 
ble presentert av Tone.  Dette går til gjennomlesning og må være avklart og publisert i 
løpet av året.   

 
• Styret gjennomgikk regelverk for støtte til norskoppdrett.  Regelverket ble etter møtet 

renskrevet og sendt på høring til styrets medlemmer med tilbakemelding snarest mulig.  
Reviderte regler skal publiseres i løpet av året. 

 
• Årsmøte for NPA ble satt til 8. mars 2014.  Hans booker møtelokale i Drammen.  Det var 

kommet forslag til foreleser i forkant av årsmøte.  Hans tar kontakt med aktuell foreleser. 
 

• Det var innkommet forslag om å etablere retningslinjer for klasseinndeling og premiering 
ved show.  Siden henvendelsen var noe uspesifisert vil styret be om et forslag til hvordan 
dette er tenkt.  Siden showarrangører både gjennom proposisjoner og praktisk 
gjennomføring ofte har forskjellig måte å lage show på må regler være ganske generelle. 

 
 
                        

             
   


